
2014D32345 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, heeft over de vaststelling van de 
begrotingsstaten van het Ministerie van Financiën (IXB) en de begrotings-
staat van Nationale Schuld (IXA) voor het jaar 2015 (Kamerstuk 34 000 IX) 
de navolgende vragen ter beantwoording aan de regering voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie, 
Duisenberg 

De griffier van de commissie, 
Berck 
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Nr. Vraag 

1 Kan er een overzicht worden opgesteld van de ervaringen uit 2014, 
die van invloed zijn geweest op het ontwikkelen van de uitvoerings-
toets nieuwe stijl? 

2 Hoeveel is er besteed aan de stopgezette ontwikkeling van de 
invorderingsmodule? 

3 Waarom is de stelpost op artikel 10 overgeboekt naar artikel 3? 
4 Wat zijn de gevolgen van de overboeking van de stelpost op artikel 

10 naar artikel 3? 
5 Waarom wordt de bijstelling van de rente op de lening aan 

Griekenland niet in 2014 volledig ten laste gebracht? 
6 Hoe heeft de omvang van de WAKO (kernongevallen) zich 

ontwikkeld gedurende de afgelopen tien jaar? 
7 De garantieverplichting aan DNB inzake de BIS wordt niet langer 

opgenomen, omdat hiervan geen gebruik wordt gemaakt. Kan dit 
besluit nader worden toegelicht? Waarop baseert de regering haar 
oordeel dat de garantieverplichting niet langer noodzakelijk is? 

8 Voor de EIB-kredietverlening in ACP en OCT wordt geen premie 
ontvangen. Wat is de geschatte derving als gevolg hiervan? 

9 Het kabinet stelt een MIGA-garantieverzekering in voor expediteurs 
ter hoogte van 150 mln. De exacte omvang is pas na afloop van het 
begrotingsjaar bekend. Wat is het maximale risico dat de Staat op 
deze verzekering loopt? Wat is de achtergrond van het MIGA-
systeem? Wat was de omvang van eerdere garantiestellingen? 

10 Welke gevolgen heeft de genoemde herijking van de exportkrediet-
verzekering voor Nederlandse expediteurs? Wat zijn de verwachte 
gevolgen voor de sector van de verlaging van uitstaande garanties? 

11 Worden de fiscale gegevensbestanden intern vergeleken en dan 
gebruikt voor de opsporing van fraude? Zo kunnen gegevens van 
de RDW worden gematched met de IB (wel Mercedes geen 
inkomen, aanwijzing fraude). Worden die fiscale gegevensbestan-
den gebruikt voor de systematische opsporing van strafbare feiten? 

12 Kan er een tabel worden gegeven waarin de ontvangsten van 
boetes en schikkingen gesplitst worden? 

13 Kan er een tabel worden gegeven van het aantal schikkingen in de 
laatste vijf jaar ten opzichte van het aantal boetes? 

14 Kan er een verklaring worden gegeven waarom verwacht wordt dat 
de ontvangsten boetes en schikkingen zullen stijgen in 2015? 

15 Welke concrete plannen zijn er om de bezwaarafhandeling binnen 
de wettelijke termijnen te doen verlopen? 

16 Van de belastingen blijkt 0,8% oninbaar. «Dit percentage is al jaren 
stabiel». Is het waar dat die 0,8% door het management van de 
Belastingdienst gezien wordt als een doelstelling, en dat zodra 
99,2% is ingevorderd de invordering van de resterende invorderin-
gen wordt stopgezet omdat de doelstelling is bereikt? Is er een 
analyse beschikbaar waarom dit percentage 0,8% bedraagt? Kan 
dat percentage niet lager gesteld worden? 

17 Kunt u nader ingaan op de uitbesteding van een deel van de 
invordering en inning door externe partijen? 

18 Structureel stijgen de kosten voor CDFD fors. Wat is daarvan de 
reden? 

19 Structureel dalen de kosten voor Wijzer in geldzaken fors. Finan-
ciële educatie is belangrijk. Wat is de reden van de daling? Wat zijn 
daarvan de effecten? 

20 Waarom zit er bij dividend staatsdeelnemingen een «dip» in 2015? 
Waarom daalt de verwachte winstafdracht DNB vanaf 2013 tot en 
met 2019 zo fors? 

21 Vanaf 2016 stopt het dividend financiële instellingen financiële 
instellingen in de begroting. Klopt het dat het kabinet ervan uitgaat 
dat ABN AMRO en SNS dan verkocht zijn? 
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22 In de begroting staan nog afdrachten Holland Casino opgenomen 
tot en met in ieder geval 2019, het laatste jaar van de meerjarenbe-
groting. Hoe moet dit gezien worden tot de plannen van het kabinet 
om Holland Casino te verkopen? 

23 Met betrekking tot de streefwaarde staatsdeelnemingen was de 
realisatie in 2013 46% (dividend pay out ratio en minimumrende-
mentseis). Vanaf 2014 moet dat 90 resp. 80% zijn. Hoe realistisch is 
dat? Hoe gaat dit gerealiseerd worden? 

24 De renteontvangsten van Griekenland zijn in 2014 veel lager dan 
2013. Hoe kan dat? 

25 Voor 2015 worden veel meer renteontvangsten van Griekenland 
geraamd dan voor 2014. Kan deze inschatting worden onder-
bouwd? 

26 Kunt u een compleet overzicht geven van hoeveel de programma-
landen de Nederlandse Staat in totaal hebben gekost? Graag per 
onderdeel uitgesplitst (per land, per jaar, incl. garanties). 

27 Om welke redenen zijn de uitgaven aan multilaterale ontwikkelings-
banken en fondsen in 2015 vervijfvoudigd t.o.v. 2014? 

28 De evaluatie en onderzoeksoverzicht «Effect uitvoering toezicht 
douane op doelstelling compliance» zou in 2013 afgerond zijn. Wat 
is de reden dat dit nog niet gereed is? 

29 Wat is de reden van het superdividend van Urenco?
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